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در جلسه هماهنگی مدیریتی بین بخشی و برون بخشی برگزاری مراسم اربعین مطرح شد؛

تشدید اقدامات کنترلی و پیشگیرانه در خصوص پشه آئدس در مناطق مرزی
جلسه هماهنگی مدیریتی بین بخشی و برون بخشی برگزاری مراسم اربعین با حضور رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت غذایی برگزار و در

مورد برخی موضوعات پیشگیری از برخی بیماری ها تصمیماتی اتخاذ شد.

به گزارش سایت خبری پرسون، جلسه هماهنگی مدیریتی بین بخشی و برون بخشی با محورهای اقدامات پیشگیرانه در خصوص پشه آئدس و برگزاری
مراسم اربعین با حضور دکتر محمد اسماعیل مطلق، رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت غذایی، معاون وزیر و رئیس سازمان امور اجتماعی
وزارت کشور، معاون امنیتی و انتظامی وزارت کشور، رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور، معاونان بهداشت و درمان وزارت بهداشت، رئیس سازمان
اورژانس کشور، سرپرست دبیرخانه ستاد پدافند غیر عامل، رئیس پژوهشکده آینده پژوهی در سلامت و معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی

کرمان برگزار شد.

تغییر شرایط و وضعیت کشور از نظر آمادگی برای پیشگیری از ورود و استقرار پشه مهاجم آئدس و بیماری های منتقله از آن (تب دانگ، چیکونگونیا،
زیکا) و بیم از گسترش آن، درنظر گرفتن شرایط تغییرات اقلیم در کشور و عوامل موثر بر وفور پشه آئدس، ایجاد هماهنگی و آمادگی مدیریتی بین
بخشی و برون بخشی بیشتر در خصوص پشه آئدس و برگزاری مراسم اربعین، تشدید اقدامات کنترلی و پیشگیرانه به خصوص در مناطق با وفور پشه یا
آلوده به ویژه در مناطق مرزی و با توجه به افزایش میزان ترددها به داخل و خارج از کشور از جمله موضوعاتی بود که در این جلسه بحث و بررسی و

تمهیدات و تصمیمات لازم درباره آنها اتخاذ شد.

همچنین در این جلسه بر ورود و خروج زائران اتباع خارجی از دو مرز مهران و چذابه و ارائه آموزش های لازم به آنها و توجه به نظام مراقبت سندرمیک
و استفاده از کیت های تشخیصی فوری درصورت لزوم تاکید شد.

توجه به سایر بیماری های واگیردار عفونی شایع در کشورهای همجوار مانند التور، سرخک، فلج اطفال، بیماری های منتقله از آب و غذا، کرونا، آنفولانزا،
لزوم توجه به واکسیناسیون و تدابیر آن خصوصا در گروه سنی زیر 15سال در بیماری های شایع، ایجاد تمهیدات برای جلوگیری از تردد و ماندگاری زائرین
اتباع در کشور و به حداقل رسانیدن مدت ویزای زائرین اتباع توسط وزارت امورخارجه کشور از دیگر موضوعاتی بود که در این جلسه مورد بررسی قرار

گرفت و پیشنهاداتی برای هر چه بهتر برگزار شدن مراسم اربعین مطرح شد.


